
Protokoll från styrelsemöte -
Föreningen Samhällsvetarna Uppsala
Organisationsnummer: 802439-0711

Datum: 2024-09-24 Plats: Enequistrummet Tid: 17.15

Närvarande
Emelie Schlyter (Ordförande)
Malva Lewerin (Skattmästare)
Samuel Weber (Sekreterare)
Bartosz Stroinski (General)
Albin Pöppel (General)
Matilda Nilsson (Näringsliv)
Lina Ericsson (Näringsliv)
Tilda Gustafsson (Kultur och utbildning)
Leo Nenzén (Kultur och utbildning)
Saga Madisson (Mentorskap)
Josefin Lagerquist (Aktivitet)
Lars Ljungberg (Aktivitet)
Taiyo Nohira (PR)
Daniel Nestor (Idrott)
Vilma Bodin (Sånganförare)
Måns Bergenheim (Idrott)
Lisa Andersson (General)
Felix Boström (Mentorskap)
Ingrid Raisis (Vice ordförande)
Hanna Magneryd (General)
Alicia Khoury (PR)

Frånvarande
Alice Eyre (Fotograf)

1. Mötets öppnande
Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia
a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att
- välja Emelie till mötesordförande
- välja Samuel till mötessekreterare



- välja Daniel och Måns till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 13 september på mail.
Styrelsen beslutar att

- godkänna kallelsen

c) Godkännande av dagordningen

Lägger till följande punkter i dagordningen:
13. Fotograf sittningar
14. Sångböcker
15. Utlysning nya generaler
16. Domän
Styrelsen beslutar att

- godkänna dagordningen efter ändringar

3. Ordförande har ordet
a) Lägesrapport

Medaljer och en ny pokal har kommit. Fulsittningen gick bra. Använde inte hela budgeten.

4. Vice ordförande har ordet
a) Lägesrapport

Samvetardagen gick bra trots lite strul. Var på sektionsråd med Samsek. De godkände pengar
för debatten och mentorskapsträffar.

5. Sekreterare
a) Lägesrapport

Vad på utbildning hos kåren för eBas. Gick bra, sidan funkar nu. Var lite struligt med avtalet,
men det är upphittat nu. Har jagat folk och fått dem att betala för invigningspassen, alla
förutom en har betalat. Ska efter insparken skicka ut till medlemmar vars medlemskap gått ut
och de kan köpa nytt om de önskar. Ska även påbörja jobbet med att föra över våra
medlemmar till eBas. Lite oklart i nuläget om personnummer på alla medlemmar behövs,
men ska ta kontakt med kåren för att få lite mer klarhet.

6. Ekonomi
a) Lägesrapport

Fått betalt från alla utom en på invigningen. Invigningsbudgeten går bra och vi kommer
kunna betala för invigningsgasquen.



7. Generaler
a) Lägesrapport

Fullt igång med gasquen, biljetter sålda. I princip alla reccar kommer. Eventen går bra, hög
närvaro för det mesta. Bra fulsittning, läget under kontroll. Ska informera så alla sköter sig på
gasquen. Det ser ut som vi kommer gå plus. Menyn är klar inför gasquen.

8. Idrott
a) Lägesrapport

Hade idrottsevenemang, kändes lyckat och uppskattat. Ska på uppstartsmöte med UMV
angående Alperna, ska sätta igång med marknadsföring under veckan.

9. Näringsliv
a) Lägesrapport
Ska börja planera föreläsning med SSR. Alla reccar fick sångböcker. Sångböckerna går att få
till lägre pris. De flesta föreningar verkar använda samma boktryckare. Hårda pärmar kan
vara en option. Ska fråga om det går att få rosor sponsrade till invigningsgasquen.

10. Kultur- och utbildningsutskottet
a) Lägesrapport
Tackar för all hjälp inför och med debatten. Blommorna blev så bra, marknadsföringen gjorde
susen. Debatten var uppskattad, uppskattningsvis kom mellan 50 och 70 pers. Ska sätta igång
med studiebevakning. Ska kanske dra igång bokklubben, vill gärna ha förslag på vad de kan
dra igång.

b) Mentorskap

Har haft tre genomförda mentorskap, det har gått jättebra. Har fem träffar kvar den här
terminen. Tidigare terminer har deltagandet snittat på 15-20 pers, nu ligger vi på 25-30. Folk
har hört av sig och sagt att det är bra.

11. Aktivitetsutskottet
a) Lägesrapport

Har börjat marknadsföra halloweensittningen på instagram. Samsek har satt sittning dagen
efter på Stocken. Undrar om det är en bra idé att släppa biljetter på invigningsgasquen, vilket
resten av styrelsen tycker. Behövde lägga till ett rum på Destination X vilket gör att det blir
lite dyrare att köpa biljett. Måste vara tydliga att folk som vill åka på Destination X
tillsammans med andra kollar så att alla har reserverade biljetter innan de betalar. Föreslår att
lägga ut ett inlägg på sociala medier med samlad information om vad som kommer släppas
på Orbi. Ett förslag om att lägga upp på insta och kolla om några vill vara med i samkören,
hade varit kul att ha dem på sittningar.



b) Sånganförare
Sångerna är satta inför invigningsgasquen, har suttit med generalerna och planerat inför den.

12. PR
a) Lägesrapport
Har haft möte ett med UMV angående marknadsföring, ska vara tydliga med att det är ett
samarbete. Diskuterar att det kanske hade varit bra att rekrytera en webbutvecklare till
föreningen. Vi kan inte tillsätta en ny post nu, men en projektgrupp går att ordna. Bilder från
fulsittningen och första dagen kommer inom det närmaste.

13. Fotograf sittningar
Fotografen får nedsatt pris på biljett till invigningsgasquen. Med det nedsatta priset ska vi
vara tydliga med att vi inte betalar för fotografens alkohol men allt annat. Vi ger förtroende
till fotografen att hon sköter sitt jobb och som vi andra i styrelsen dricker med måtta.

14. Sångböcker
Innan vi ska beställa nya böcker är det värt att kolla igenom böckerna ordentligt och lägga till
eller ta bort saker om vi vill. Barre tar gärna tag i det projektet, kul om vi kan få med ett gäng
som kollar på det.
Diskuterar hur vi ska finansiera de nya sångböckerna. Matilda inflikar att ekonomerna har
spons i sin sångbok, någonting som vi skulle kunna göra.

15. Utlysning nya generaler
Diskuterar att det är bra om vi öppnar ansökan för att vilja bli general nästa inspark ganska
snart. Bra om vi tillsätter de nya generalerna lite tidigare så det inte blir så stressigt för dem.
Sedan är det också bra om det är ett gäng som ser till att ett formulär tas fram och också sitter
med när kandidater till nya generaler “intervjuas”. Rekryteringsgruppen har öppnat!

16. Domän
Diskussion kring hur vi ska göra med vår nuvarande domän. PR har hittat ett alternativ men
kostar lite pengar. Det känns som det är värt att lägga pengarna på det, men det är bra att
kolla på andra alternativ först. Avvaktar för nu och återkommer till nästa styrelsemöte.

17. Nästa möte
Nästa möte planeras till onsdag 9 oktober 17:15 i Enequistrummet

18. Övriga frågor
Emelie lämnar ut band till styrelsen

19. Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat.



Sekreterarens namn:

Samuel Weber

Justerat av:

Daniel Nestor

Måns Bergenheim


